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Brian Hornuff, Mads Peter Karlsen, Tine Bacher, Louise Torp Dalgaard, Malte Nejst Larsen, 

Jacob Fink Ferdinand, Mikkel Darling Brink, Frederik Gottlieb, Jacob Christiansen, Karsten 
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Louise Torp Dalgaard, Malte Nejst Larsen, Mikkel Darling Brink, Frederik Gottlieb, Rasmus 

Lund Bro, Sebastian Müller Skov Andersen, Thomas Villum Jakobsen, Flemming Jørgensen 

 

Referatet sendes desuden til pædagogisk leder Marie Tordsson.  

Referatet sendes via Teams til elevrådsrepræsentanterne. 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 7. december 2023 kl. 16.30-19.00 

Personalerummet 

 

 

Ordstyrer: Malte Nejst Larsen  

_________________________________________________________________ 

 

 

1. Prioritering og godkendelse af dagsorden  

 

 Dagsorden blev godkendt som fremsendt. 

 

2. Orientering fra elevrådet  

 

 Holdt ét elevrådsmøde siden sidst. 

Elevrådet har et ønske om, at man genovervejer, om eleverne kan få deres 

mobiltelefoner i frikvartererne. Et par argumenter er, at telefonen benyttes til 

at købe med, samt at telefonen bruges som ur af eleverne.  

Malte tilbyder at komme på skolen for at fortælle vores elever i udskolingen 

om, hvorfor SB agerer, som de gør ift. ikke at ville åbne op for elevernes brug 

af telefoner i skoletiden. 

Malte sender mulige datoer til Thomas. Tre oplæg for henholdsvis 7., 8. og 9. 

klasse. 

 

3. Forslag om senere mødetider for eleverne i udskolingen til 

behandling i skolebestyrelserne (drøftelse/beslutning) 

 

Genoptages fra sidste SB-møde. 

 

Skole- og Børneudvalget behandlede den 9. maj 2023 sag om ungebyrådets 

arbejde i 2022/23 og besluttede, at skolebestyrelser på alle folkeskoler skal 
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tage stilling til, hvilke muligheder der er for at gennemføre ungebyrådets 

forslag om senere mødetider på den enkelte skole.  

 

Vil I sørge for, at ungebyrådets forslag om senere mødetider i udskolingen 

kommer til behandling i jeres skolebestyrelser snarest muligt. 

 

Primo 2024 vil vi følge op på, hvad ungebyrådets forslag har medført på den 

enkelte skole. 

Forslaget har ligeledes været i skolens elevråd. Den samlede udmelding 

herfra er, at elevrådet ikke ønsker senere mødetider, da det betyder 

senere dage og kan karambolere med fritidsaktiviteter og fritidsjob. 

 

Rasmus og Mikkel undersøger, hvad der er af erfaringer på andre skoler 

og andre kommuner og melder tilbage på førstkommende SB-møde. 

 

Bilag:  

- Forslag om senere mødetider for eleverne i udskolingen til behandling i 

sk 

- Skole- og Børneudvalget d. 9.5.2023 

 

 Oplæg med Rasmus og Mikkel om erfaringer fra Valhøj Skole og Islev Skole.  

SB drøftede mulighederne på Sct. Jørgens Skole – både for nuværende, men 

også på sigt med udsigt til de varslede øgede frihedsgrader.  

 

For nuværende ønsker eleverne på skolen ikke at gøre brug af mulighederne.  

 

4. Undervisningsplan, når der pågår konfirmationsforberedelse 

(orientering) 

 

Udskudt fra sidste SB-møde. 

 

For de elever, der ikke går til konfirmationsforberedelse, er der UUV på 

skolen. UUV er ikke et selvstændigt fag, men skal støtte op om skolens 

øvrige fag og trivsel på skolen. I det modul, hvor der er 

konfirmationsforberedelse, er UUV organiseret som lektiehjælp og 

støtte til træningsopgaver. 

 

 Orientering ved Thomas om, hvordan vi organiserer os på Sct. Jørgens Skole 

ift. konfirmationsforberedelse på 7. årgang. Det opleves, at der ikke er megen 

undervisningsmæssig værdi i UUV-lektionerne på skolen for de elever, der ikke 

går til konfirmationsforberedelse. 

 

En idé kunne være at løfte udfordringen med, at konfirmationsforberedelsen 

ligger i skoletiden, ind i ungebyrådet.  
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5. Værdigrundlag (drøftelse) 

 

Udskudt fra sidste SB-møde. 

 

Arbejdsspørgsmål til forældreråd – er det aftalt, hvem der udformer 

dem? 

 

 Det blev på et tidligere SB-møde aftalt, at der skulle udarbejdes spørgsmål til 

forældrerådene i de enkelte klasser, men det blev aldrig klarlagt, hvem der 

udarbejder disse. 

 

Frederik, Tine, Karsten og Flemming blev peget på som en samlet 

arbejdsgruppe til dette. Frederik spørger Tine og Karsten, om de vil være med.   

 

6. Ansættelse af nye ledere (orientering) 

 

Marie går på pension den 1. maj 2024, og den nuværende reduktion i ledelsen 

udfordrer i forhold til at have den nødvendige tid til at komme tæt nok på 

praksis. 

 

Skolebestyrelsen har mulighed for at deltage med en repræsentant i 

ansættelsesudvalget. 

 

Bilag:  

- Stillingsopslag 

- Tidsplan og rammer for ansættelsesudvalg 

 

 Orientering ved Flemming. Opslag og tidsplan er forud for mødet fremsendt til 

SB. Ansættelsessamtaler d. 29/1 og d. 7/2. Malte melder sig som 

repræsentant fra SB i ansættelsesudvalget. 

 

7. Budgetopfølgning november 2023 (orientering) 

 

Vi ser en tydelig forbedring i budgettet. Det har primært afsæt i fem områder: 

 

- Vikardækning – medarbejderne har været gode til at dække hinanden 

ind og vurdere behovet for vikardækning. Set i forhold til 2022 har vi et 

mindre forbrug på 30.000-50.000 kr. pr måned. 

 

- Driften – generel tilbageholdenhed ved indkøb. 

 

- Specialundervisning – en elev har vi ikke budgetansvar for fra 1/8 

2023.  
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- Refusioner – de konkrete refusioner er større end de beregnede. 

 

- Vi får dækket udgifterne omkring Ukraine-indsatsen. 

 

Vi har desuden reduceret med tre lærere og en leder. 

 

 Orientering ved Flemming. 

 

8. Status på generel trivsel i afdeling 2 – særligt med fokus på 7. årgang 

(orientering) 

 

 Orientering ved Thomas om indsats i skolens afd. 2. SB bakker ubetinget op 

om de skitserede tiltag. 

 

Det foreslås, at SB udarbejder et nytårsbrev, hvor bl.a. støtten til ovennævnte 

nævnes. Malte udformer et udkast og rundsender til SB. 

 

9. Flagdage, stort FN-flag (drøftelse) 

 

Genoptagelse af flagning på flagdage og indkøb af FN-flag. 

 

 Skolen har efter sidste møde indkøbt et FN-flag, der er hængt op på 

flaggangen. 

 

10. Eventuelt 

 

 

 

SB’s principper omkring skærmbrug. Thomas tjekker op på udmøntningen på 

9. årgang. 

 

Julehilsen fra SB til skolens personale. Skolen indkøber lidt godt til personalet. 

 

 

 

Punkter til kommende møder:  

 

Hvordan ’sælger’ vi udskolingen og viser, hvor fantastisk den er? 

 

Skolefoto.  

Skole- og Børneudvalget behandlede den 7. november 2023 en sag om 

skolefoto.   

   

Udvalget besluttede at foreslå skolebestyrelserne at drøfte tilrettelæggelse og 

organisering af skolefoto på den enkelte skole.  

   

Beslutningen sendes hermed til skolebestyrelserne via jer, så I lokalt kan tage 

stilling til tilrettelæggelsen og organiseringen af skolefoto i fremtiden.  
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I kan med fordel læse sagen på kommunens hjemmeside så I forstår 

baggrunden for sagen: Skole- og Børneudvalget - (roskilde.dk) 

(punkt 150). 

 

Forældremøde for kommende udskolingselever i maj/juni måned.  

 

Flagdage – skal vi flage på flagdage – og hvordan kan vi gøre det rent 

praktisk? 

 

 

Referent: Thomas  

https://dagsordener.roskilde.dk/vis?Referat-Skole--og-Boerneudvalget-d.07-11-2023-kl.17.15&id=00a6715b-e0c1-49d3-a9da-0717db7d5c76

